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STYRELEDERS ORD 
 

 
2020 har vært ett spesielt år.  
Vi kan vel se bakover i tiden og si med sikkerhet at det har aldri blitt avlyst så mye aktivitet 
hos oss som det ble i 2020.  
Det er trist å måtte avlyse aktivitet som det bygger opp så mye frivillig arbeid bak men 
allikevel noe som må gjøres for alles beste.  
 

Vi ønsker å takke for tålmodigheten til alle som blir berørt av avlyst aktivitet.  
 
Vi ønsker også å takke alle som har stilt opp i den tiden vi har kunnet holde åpent. 
 
 
 
Rolf Paulsen  
Styreleder 
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1. INNLEDNING  
Årsberetningen skal gi et bilde av aktiviteten i idrettslaget. Styrets arbeid og eventuelle 
undergruppers aktivitet. Sammen med regnskapet skal årsberetningen gi et godt bilde på 
aktivitet og økonomisk status i idrettslaget.  

2. ROLLER 

2.1. Styrets sammensetning 
Leder:     Rolf Paulsen 
Nestleder:    Kim-Ove Ellingsen (På valg)  
Kasserer/Økonomiansvarlig: Morten Hartmann (På valg) 
Sekretær:    Anna Louise Axelsen 
Styremedlem:   Petter Moe (På valg) 
Styremedlem:   Terje Mile 
Vara:     Kenneth Goa (På valg) 
Vara:     Per Erik Andersson 
 

2.2. Valgkomité  
Leder:     Jørgen Semsøy 
Medlem:    Thomas Kongsvik 
Medlem:    Susanne Tufte Bergersen 
 

2.3. Revisor 
Tommy Tufte  

3. STYRET ARBEID 
Styret har i løpet av året søkt på to kompensasjonsordninger – koronakrisepakker – og fått 
innvilget begge. Totalt 173.000,- fordelt på en utbetaling i 2020 på 50.000,- og en utbetaling 
2021 på 123.000,- 
 

3.1. Styremøter og samhandlingsplattform  
Det er avholdt 10 styremøter i 2020 hvor av ett har vært digitalt. Referatene er tilgjengelig 
på askerskyteklubb.no. 
 
Styret Asker Skyteklubb har derfor tatt i bruk Idrettens Office 365 løsning for å ha en digital 
samhandlingsplattform. Denne løsningen viser seg å være ett veldig nyttig verktøy som 
styret trolig vil ha mye nytte av også post C-19. 

4. ÅRETS FORLØP 
Året startet med et høyere aktivitetsnivå enn foregående år, med mange rekrutter og 
gjennomført sikkerhetskurs i januar og februar. 
 
Mer enn noe annet har 2020 vært ett annerledes år hvor det har vært en betydelig 
reduksjon i aktivitet. Dette gjorde seg godt bemerket da Norge stengte 12. mars på grunn av 
C-19-situasjonen, som igjen førte til at all organisert aktivitet i klubben stanset opp. 
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Egentrening var fortsatt tillatt, noe som tillot oss å holde utebanen åpen for de som hadde 
egne våpen og gjennomført brukskurs. 
 
Det ble også avholdt noe rekruttskyting i løpet av sommerferien på utebanen med maks 10 
deltagere med annenhver standplass tom. Det ble gjennomført desinfisering av våpen 
mellom gruppene. Dette ville aldri ha gått om det ikke var for frivillig innsats av skyteledere 
utover den vanlige terminfestede turnusen. 
 
Asker Skyteklubb sitt 50-års jubileum måtte dessverre avlyses på grunn av C-19. I forkant av 
jubileet hadde festkomiteen avholdt fire planleggingsmøter. Feiringen var planlagt med en 
formell del, med servering, taler, loddtrekning og masse annen moro. I tillegg var planen å 
ha ett stort feltstevne hvor hele anlegget skulle brukes over en hel helg. Varaordføreren i 
Asker Kommune hadde sagt ja til å overvære feiringen. Styret takker allikevel festkomiteen 
for innsatsen.  
 
Asker idrettsråd ved Gry Garli tok kontakt med Asker Skyteklubb for bruk av våre lokaler til å 
avholde ett av sine egne styremøter. Bakgrunnen er for å skape et nært samarbeid med 
idrettsforeningene i Asker Kommune. I tillegg til idrettsrådets styremøte hadde styret i 
Asker Skyteklubb ett møte med idrettsrådet og ordfører i Asker Kommune, Lene Conradi, for 
å informere om klubbens drift og planer for fremtiden. Møtet ble avsluttet med en befaring 
på anlegget. På befaringen fikk vi belyst at vi har for lite skytetid/banekapasitet i forhold til 
antall medlemmer. Dette vil i realiteten si at vi ikke har noe fullverdig tilbud til juniorer til 
tross for at vi har jevnlige forespørsler fra denne gruppen. Idrettsrådet forsto problemet og 
ville være behjelpelig i den grad de kunne med prosjekter som kan løse dette. 
 
For oppstart av terminfestet aktivitet etter skoleferien måtte styret gjøre vesentlige 
tilpasninger for å følge de gjeldende smittevernreglene. Det ble gjort en rekke tiltak, blant 
annet kutte all “dropp inn” skyting, ved å sette opp påmeldingsløsning for alle aktivitet, 
redusere antall standplasser, desinfisering av utlånsutstyr, overflater og våpen mellom hver 
skytter. Det er i tillegg oppnevnt en smittevernsansvarlig som var tilstede og bisto 
skyteleder. Det har blitt lagt ned arbeid i å informere både eksisterende og nye skyttere om 
C-19 tiltak. 

5. ANLEGG 

5.1. Skytterhuset i Olledalen 

Kjøreplaten er plassert over containere, med tilhørende gravearbeid slik at det nå er mulig å 
kjøre/brøyte i bakken opp til skytterhuset. 
 
For containerne gjenstår fremdeles arbeid med å legge inn strøm, lys og ventilasjon, samt 
montering av hyller og utvendig maling. 
 
Det er kjøpt inn og montert nytt våpenskap for å ha plass til nye klubbvåpen.  
Det gjort ett betydelig opprydningsarbeid på styrerommet til ASK. 
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5.1.1. Internett og nettverk 

Olledalen Skytesenter har nå fått installert fiberlinje til skytterhuset med betydelig bedre 
båndbredde og stabilitet. 
Det har gitt oss muligheten til å ha et etterlengtet gjestenettverk på huset. 
Det jobbes også for å få en fasttelefon i inngangspartiet på skytterhuset, slik at det skal være 
mulig å få kontakt med Asker og Bærum Brannvesen på denne dersom man utløser alarmen. 
 

5.2. Utebane 
Mye av arbeidet som var planlagt på utebanen i 2020 har ikke latt seg gjennomføre på 
grunn av Covid-19 situasjonen. 
Det som er gjort i 2020 er:  

- Containere for oppbevaring er plassert på riktig plass.  
- En kontainer for oppbevaring av snøfresere er på plass. Denne er malt innvendig og 

tatt i bruk. Det gjenstår montering av strøm og lys. 
- Stor ryddedugnad på slutten av året, hvor det har blitt kastet masse skrot, samt at 

mye utsyr har blitt ryddet ut i kontainerne. 
- Lager/varmebod er fortsatt planlagt isolert og i ettertid varmepumpe fra Morten 

Samuelsen. 
Det er foreløpig stans i gjenstående arbeid, men det vil bli gjenopptatt når våren kommer, 
og C-19-restriksjonene tillater det. 
 

6. Klubbmateriell og anskaffelser 
Det har vært et vesentlig mindre pussebehov i 2020 på grunn av C-19, og som i 2019 har 
Thomas Kongsvik tatt seg av dette.  
  
Dynamisk har leid inn eksterne trenere for å bedre tilbudet til dynamisk skyttere.  
Innkjøpene er en del av planen for videreutvikling av dynamisk miljøet i klubben. 
Utgiftene har i sin helhet blitt dekket av inntjeningen fra Hringariki Open. 
Dynamisk har gjort innkjøp av klubbvåpen for å bedre tilbudet til unge talenter i klubben. 
  
Det er gjort innkjøp av følgende klubbvåpen:  

 1 stk. Smith & Wesson .38 feltrevolver.  

 1 stk. Walther GSP Expert. 

 5 stk. Smith & Wesson .22LR pistol.  

 1 stk. CZ Shadow 2. 
 
Klubben har fått en revolver av type Ruger Single-Six .22LR i gave fra et av klubbens 
medlemmer. Denne disponeres av Western gruppen. 
 
Det er kjøpt inn en liten container for oppbevaring av snøfresere. 
 
Det er kjøpt et nytt våpenskap med kodelås. 
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7. Avtaler 
Det er gjort klubbavtale med Oslo Skytesenter for innkjøp av våpen og klubbmateriell. 
 

Texas Barbeque Asker forlenger fordelsavtalen med Asker Skyteklubb for alle klubbens 
medlemmer. 20 % på all mat og drikke ved fremvisning av gyldig ASK medlemskort. Avtalen 
gjelder også dersom du har med deg en gjest. Rabatten gjelder ikke for alkoholholdige 
drikkevarer. 
 
Avtalen med Asker Jeger og Fiskeforening (AJFF) om bruk av fredagene består. Dersom 
medlemmer av AJFF selv dukker opp, har disse forrang. Per dags dato er oppdelingen som 
følger:  
 

1. fredag i måneden: Baneprogram-skyting  
2. fredag i måneden: Dynamisk skyting  
3. fredag i måneden: Hurtigserien  
4. fredag i måneden: Dynamisk skyting  
5. fredag i måneden: Baneprogram-skyting 

 

7.1. Regnskapsføring 
Styret har inngått avtale med regnskapsfører som innebærer en månedlig kostnad på 
2.500,- pr måned. Av dette beløpet er om lag 500,- beregnet som kostnad for føring av 
regnskapet til Husstyret. Denne avtalen gir styret til enhver tid tilgang til regnskapene 
gjennom regnskapssystemet Tripletex. Dette medfører at styrets økonomiansvarlig til 
enhver tid har oppdaterte regnskapstall tilgjengelig. Alle utbetalinger vil nå også måtte 
attesteres av økonomiansvarlig og styrets leder.  
 
Det var i utgangspunktet planlagt tømming av bly i skytehallen i første halvdel av året, dette 
ble flyttet til siste halvdel av året når C-19 restriksjonene tillot dette. 

8. Aktivitet 
I annerledesåret 2020 har det vært betydelig mindre aktivitet enn planlagt. Under er en 
oppsummering av klubbens aktivitet i 2020: 
 

 Det var fem kvelder med NAIS hvorav to av dem var åpne stevner.  

 

 Det var to kvelder med T96 klubbstevner.  

 Hurtigserien har blitt delt opp i to serier hvor det henholdsvis ble skutt fra 25 og 23 
meter. 25 meter som normalt før nedstengingen i mars.  
I “25 meter serien” ble det avholdt 21 startnummer. 
I “23 meter serien” ble det avholdt 17 startnummer. 
Det har blitt avholdt ett åpent stevne i Hurtig. 

 

 I feltserien ble det avviklet seks klubbstevner.  
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 Det har vært planlagt og publisert minst fem NSF stevner som måtte avlyses på 
grunn av C-19.  

 

 Formiddagskyting ble vedtatt utvidet med en time og startet kl. 11:00. Det var fire 
skyteledere på turnus.  

 

 Etter innspill på årsmøtet i 2020 ble 1. onsdag i hver måned satt av til fri skyting fra 
kl. 18:00 til 22:00. 

 

 Dynamisk arrangerte sammen med Ringerike Pistolklubb Hringariki Open med gode 
tilbakemeldinger. Asker Cup ble avlyst grunnet C-19.  

 

 Svartkruttgruppen har ikke hatt anledning til å drive med noe nevneverdig aktivitet 
på grunn av C-19. Det er nå 34 medlemmer i Svartkruttgruppen. 

 

 Planlagt åpen dag for måtte avlyses grunnet C-19. 
 

 Out West Gunslingers har hatt trening annenhver torsdag når det har latt seg gjøre. 
 

 Lommepistolstevnet lot seg ikke avholde på grunn av C-19. 
 

8.1. Kurs 
Det har vært utført tre sikkerhetskurs for NSF mot normalt fire til tross for C-19 utfordringer 
i 2020. 
 
Dynamisk gruppen har gjennomført ett godkjenningskurs for nye dynamisk skyttere for egne 
og eksterne medlemmer.  
 
Out West Gunslingers har avholdt ett sikkerhetskurs for SWS med fire deltagere. 

 

8.2. Dugnad 
Det har i løpet av året vært flere dugnader. Vi takker alle for innsatsen, på grunn av dere kan 
vi opprettholde den høye aktiviteten vi har i klubben.  
 
Dynamisk gruppen gjennomfører Hringariki Open som dugnad sammen med Ringerike 
Pistolklubb med stort oppmøte blant de aktive dynamisk skytterne. Dette er imponerende 
dugnadsånd.  
 
Den årlige nedvaskingen av skytehallen for å fjerne blystøv og kruttslam var planlagt i 
november. Dette ble avlyst etter lokale C-19 restriksjoner som kom 9. november. 
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9. MEDLEMMER  

9.1. Medlemsmasse 
Asker Skyteklubb har 386 medlemmer pr. 31.12.2020, fordelt på følgende måte:  
 

Kjønn / Alder 0 – 5 6 - 12 13 - 19 20 - 25 26 -  Totalt 

Kvinner 0 0 8 1 40 49 

Menn 0 0 7 8 322 337 

 
Pr. 01.03.2021 har klubben 361 antall medlemmer, fordelt på følgende måte:  
 

9.2. Medaljer  
11 medlemmer deltok på NM i dynamisk, og nedenfor er topp fem plasseringer i klubben:    
 

Kim-Ove Ellingsen 1. plass Revolver  
Anna Louise Axelsen 3. plass Standard Lady  
Benjamin Hillem 4. plass Classic  
Renate Sand  4. plass Standard Lady  
Tomas Huseby 4. plass Standard Senior  

10. ORGANISASJONSPLAN 
 

 

11. Vedlegg 
Vedlegg 1  Årsberetning SWS Asker 

Vedlegg 2 Årsberetning DSSN Asker  

 


